
Pytanie:  

Witam, 

Bardzo mnie ucieszył artykuł w Gazecie Gminnej na temat jakości powietrza. Myślę, że bardzo 

dobrym pomysłem jest zbudowanie sieci pomiaru jakości powietrza. Chciałbym nawiązać kontakt 

z osoba prowadzącą ten program. Jestem zainteresowany sfinansowaniem zakupu czujnika i 

zamontowaniem go w Koźli. Myślę, że takich osób jest więcej. Widziałem, jak to funkcjonuje w 

innych gminach. Na zasadzie straży obywatelskiej. Może warto poddać ten pomysł pod dyskusję 

na stronie gminnej? 

Proszę o kontakt w celu ustalenia szczegółów 

Pozdrawiam  

 

 

Odpowiedź:  

Plany gminy na przyszły rok dotyczące poprawy jakości powietrza faktycznie zakładają m.in. dalszą 
rozbudowę systemu monitoringu. Na pewno będziemy więc montować dodatkowe czujniki na 
terenie całej gminy. Obecnie mamy dwa takie urządzenia – na budynku urzędu i Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Świdnicy. Nie wiemy jeszcze dokładnie, ile czujników zamontujemy w roku 2020, nie 
ma jednak przeszkód, aby jeden z nich był właśnie w Koźli. 
Osobą zajmującą się zagadnieniem jakości powietrza w urzędzie jest Paweł Rawdanis – 68 327 
31 15, wew. 126. 

 
                                                                                            Pozdrawiam 

                                                                         Izabela Mazurkiewicz 
                                                                                           Zastępca Wójta Gminy Świdnica 

 

 


